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Referat KOSTRA- barnehage 29.08.06 

 

Sak 1. Arbeidsgruppens sammensetning 

Bjørn Kjellin (SSB) ønskes velkommen i arbeidsgruppa, Otte Leirbukt representerer (KRD) og 

Åse Løset representerer Oslo Kommune på dagens møte.  

 

Ingen hadde innvendinger mot dagens dagsorden eller referat fra forrige møte. 

 

Undertegnede hadde en sak under eventuelt.   

 

Det åpnes for å ta inn ekstern kompetanse i forbindelse med arbeidet rundt universell utforming. 

 

Sak 2. Datafangst og publisering av endelige tall 2005 

 

Fra tidligere møter i arbeidsgruppen har problemet med at skjema 16 som SSB har mottatt og 

ikke fått oversendt basen til fylkesmennene blitt nevn. Problemet med at barnehagene opplever 

at preprinta opplysninger ikke stemmer er også blitt diskutert. Til sistnevnte sak foreslår SSB at 

oppgavegiverne blir gjort oppmerksomme på å sende endringer til Brønnøysund-registeret når 

de fyller ut skjemaet og oppdager feil. Dette er løsning som kanskje SSB kan få til hvis skjema 

16 går over til onlineløsning i Kostra. 

 

Statistikkbanken oppfattes som lite brukervennlig. Den er til dels vanskelig å orientere seg i og 

det er ønskelig kunne aggregere tall for kommuner på nivå 3 på statistikkbanken, samt forbedre 

muligheten til egne uttrekk.  

Det ble også fremmet ønske om gjennomgang av tabellene som publiseres i forbindelse med 

dagens statistikk. Representantene fra KD ønsker at flere av tallene i statistikkbanken skal være 

tilgjengelig som tabeller i publisering av artikkel i dagens statistikk. 

Det mangler en kontroll i skjema 16 på eierforhold, når en krysser av for kommunal barnehage 

skal det ikke være mulighet til å spesifisere type privatbarnehage.  

 

Mange kommuner rapporterer feil i indikatoren: "Andel barn som får ekstraressurser i forhold til 

alle barn i kommunale barnehager". Det blir rapportert barn med ekstraressurser uavhengig av 

tilknytning til privat eller kommunal barnehage som deles på antall barn i kommunale 

barnehager. Det bør i nevneren endres til barn i private og kommunale barnehager.  

ASSS- samarbeidet har kommet med innspill hvor de ønsker funksjon 211, styrket tilbud til 

førskolebarn, ut av indikatoren korrigerte driftsutgifter pr. barn i barnehage. Hvis det endres på 

er innvendingen til gruppa at det skaper et uheldig brudd i en tidsserie. 



 

Sak 3. Endringer i skjema 16 for 2006 

 

På skjemaet for 2006 er det først og fremst foreslått endringer på punktene 6, 7 og 8.  

 

I punkt 6 går forslaget ut på å skille ut barn som er tatt opp etter barnehageloven §13 andre ledd 

samt skille ut barn som får spesial pedagogisk hjelp etter opplæringsloven § 5-7. Det ble også 

diskutert å skille mellom vedtak etter barnehageloven og barnevernloven. 

 

I punkt 7 er det foreslått å fjerne spørsmål om forelderbetaling og heller spørre om maksimal 

pris, samt mulighet for å skrive inn beløp hvis et beløp er under eller over maksimalpris. 

Betalingssatser etter alder er foreslått fjernet. 

 

I punkt 8 er det foreslått å introdusere en ny gruppe som heter "antall personer med annen 

høyskoleutdanning", samt gjøre om "andre personal ressurser".   

 

Forslaget til hvordan universell utforming skulle komme inn på skjemat 16 ble diskutert.  

Gruppa har en del innvendinger til å få dette inn på skjema 16, som skyldes at gruppa mener at 

begrepet er for nytt for kommunene og at forståelse av universell utforming avhenger av 

erfaring og kunnskap om ulike funksjonshemminger og barnehagens "historie". Gruppen ønsker 

en konkret og lik definisjonen av universell utforming for alle Kostra-gruppene. Forslag om at 

innsamling av denne type data kommer på kommunenivå i stedet for institusjonsnivå. 

 

Sak 4. Eventuelt. 

 

Gruppa ønsker å få tilbakemelding på foreslåtte kvalitetsindikatorer. Fremover vil gruppa 

fortsette med å utarbeide kvalitetsindikatorer, fortrinnsvis forslag som ble diskutert på tidligere 

møter men ikke foreslått som indikatorer.   


